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Bartosz Bluma       Chojnice, 25 lutego 2020 r. 

Radny Rady Miejskiej 

w Chojnicach 

 

 

Arseniusz Finster 

Burmistrz Miasta Chojnice 

 

za pośrednictwem 

Antoni Szlanga 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnicach 

 

 

INTERPELACJA 
 

 

W związku otrzymanymi informacjami oraz oględzinami na miejscu można zauważyć 

nieprawidłowe funkcjonowanie studzienki kanalizacji deszczowej w ul. Sukienników. 

Zwracam się do Burmistrza o przywrócenie pełnej funkcjonalności kanalizacji deszczowej w 

obrębie tej ulicy (zdjęcia w załączeniu). 

Jednocześnie niepokojący jest fakt, że nie funkcjonuje prawidłowo nowa instalacja 

oddana do użytku przed kilkoma miesiącami. Czy w tej sytuacji Burmistrz Chojnic wystąpi 

do wykonawcy o wykonanie tej naprawy w ramach gwarancji? 

Proszę o informację z jaką częstotliwością są wykonywane przeglądy i czyszczenia 

studzienek kanalizacyjnych i w jakich terminach będą one przeprowadzone w bieżącym roku? 

 

 

Z poważaniem 

 

 

Bartosz Bluma 
Radny Rady Miejskiej 

w Chojnicach 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zdjęcia ul. Sukienników z dnia 25.02.2020 

 

 
 


